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> Retouradres Postbus 20350 2500 EJ  Den Haag 

 

                                                                                                                                               

Aan: Deelnemers Algemeen Overleg (AO) (zie verzendlijst) 

 

 

Datum 9 januari 2015 

Betreft verslag vergadering Algemeen Overleg 4 december 2014  

 

 

VERSLAG 

 

 

Verslag van het Algemeen Overleg van het Regulier Overleg Warenwet op 

donderdag 4 december 2014 in de vergaderzaal 15.003 van het Ministerie 

van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, Rijnstraat 50 te Den Haag. 

 

Aanvang: 14:30 uur 

 

GENODIGDEN/AANWEZIGEN 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

voorzitter  mw  J.C. Witteveen-Hevinga 

secretariaat hr  B.J. Beer  

    mw M. Kunst 

mw R. v.d. Bosch/VNO-NCW 

mw H. Crielaard/CBL*  

hr J. Dijken/RND* 

mw L. Hartman/VvN 

hr H. Heuver/zLTO* 

hr J. Hulleman/CBL-Jumbo* 

hr E. Klein/EZ* 

mw I. Lemmen/Inspectie SZW 

mw I. v.d. Pas/Ahold* 

hr S. Peters (plv. C. van Dooren)/Voedingscentrum 

mw N. Quaedvlieg/GroentenFruit Huis* 

hr H.A.J.M. Reinen/VWS-VGP 

hr G. de Rooij/FNLI 

hr R. Siteur/CBL-Ahold 

hr H.M.J. Sluijsmans/SZW 

mw I. Thien (NVWA)* 

hr H. Uitslag/Consumentenbond 

hr W. Weide/RND* 

hr M.J.B.M. Weijtens/EZ* 

hr H.A.F. van Well/VNCI* 

mw M.C. Westendorp/NVWA 

 

* = afwezig 

 

 

 

 

 

Directie Voeding, 

Gezondheidsbescherming 

en Preventie 

 

Regulier Overleg Warenwet 
 

Bezoekadres: 

Rijnstraat  50 

2515 XP  Den Haag 

(Hoftoren) 

 

T 070 340 79 11 

F 070 340 55 54 

www.rijksoverheid.nl 
 

Inlichtingen bij 

M. Kunst 

m.kunst@minvws.nl 

T 070 340 7969 

 

www.row-minvws.nl 

 
Ons kenmerk 

VGP /709513 

 

Bijlagen 

- 
 
 

 

Correspondentie uitsluitend 

richten aan het retouradres 

met vermelding van de datum 

en het kenmerk van deze 

brief. 
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1. Voorstelronde en vaststelling agenda 

 

 De voorzitter opent de vergadering, welke tevens de laatste vergadering is van de 

heer Beer.  

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld en er volgt een voorstelronde. 

 

 

2a. Mededelingen 

 

De secretaris meldt dat er enkele deelnemers zijn verhinderd. De voorzitter deelt mee 

dat er een overzicht is rondgestuurd van de huidige ROW-voorzitters. 

 

 

2b. Naar aanleiding van het AO-verslag van 23 september 2014 

 

 Er zijn geen vragen naar aanleiding van het AO-verslag van 23 september 2014.   

     

 

3. Stand van zaken m.b.t. 

 

 Behandeling wijziging Warenwet in Tweede Kamer 

Reinen deelt mee dat de behandeling is uitgesteld tot week 3 van 2015 vanwege de 

volle agenda van de Tweede Kamer.  

 

Uitslag wil graag weten hoe het maximum van €81.000,- tot stand is gekomen. 

Sluijsmans antwoordt dat dit gedaan is om het gelijk te stellen met de overtreding van 

arbeidsregels. Beer vult hierop aan dat het daarnaast mogelijk is om via het strafrecht 

hogere boetes op te leggen en eventueel andere zware sancties. Via het bestuursrecht 

heb je aanvullend de mogelijkheid om een bedrijf stil te leggen en heeft ook financiële 

gevolgen. 

 

 Voorbereiding reactie ministeries op het rapport “Naar een voedselbeleid” van de WRR 

Reinen licht toe dat de Wetenschappelijke Raad voor het Regeringsbeleid (WRR) een 

advies heeft uitgebracht over het voedselbeleid in Nederland. Er is veel politieke 

aandacht voor en de ministeries van VWS en EZ zullen binnenkort samen met BuZa en 

IenM met een reactie komen. Dit wordt waarschijnlijk februari 2015 naar de Tweede 

Kamer gestuurd. Het betreft een integrale reactie waarin gekeken wordt naar de 

bestaande kaders en hoe het rapport hierop een aanvulling kan geven. 

 

Uitslag vraagt naar de status van WRR rapporten, in hoeverre de ervaring is dat de 

adviezen worden overgenomen en wat er vervolgens met de kabinetsreactie gaat 

gebeuren. Reinen antwoordt dat er altijd een reactie komt vanuit het kabinet op een 

rapport van de WRR. Hierin wordt nader ingegaan op het WRR advies en hoe het 

kabinet er tegenaan kijkt. 

 

De Rooij is benieuwd naar de inhoud van de reactie. Er staan een aantal opmerkelijke 

zaken in het WRR rapport en het is ook in de pers geweest. Van Dooren vindt vooral 

de oproep om de integratie tussen ministeries en thema’s te versterken interessant. 

Een ander opmerkelijk punt uit het rapport is dat alleen informatievoorziening naar 

consumenten niet voldoende is, maar dat daarnaast ondersteuning nodig is. 

Westendorp geeft aan dat er ook voor de NVWA aanknopingspunten in staan zoals de 

complexheid van ketens. Dit sluit aan op het Plan van aanpak. 

 

Reinen deelt mee dat de Kamer na de kabinetsreactie een overleg wil houden over dit 

onderwerp. 
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 Voorstel tot wijziging van de Gezondheidswet 

Reinen geeft aan dat het voorstel terug is van de Raad van Staten en het commentaar 

momenteel wordt verwerkt. Daarna gaat het naar de Tweede Kamer. 

 

 Voortgang Akkoord Productsamenstelling 

Reinen deelt mee dat er voor het kerstreces een voortgangsrapportage naar de Kamer 

zal worden gestuurd. Inmiddels is er een wetenschappelijke adviescommissie, een 

website en een stuurgroep gerealiseerd. De minister heeft in november met de 

partijen gesproken om te kijken hoe het ervoor staat. Er is vooruitgekeken naar de 

afspraken van volgend jaar en wat er in Europa gebeurd. De minister vindt dit een 

belangrijk onderwerp en is van mening dat de huidige afspraken in Europa te 

vrijblijvend zijn. Het is echter niet in alle lidstaten een actueel onderwerp. De minister 

wil er ook aandacht aan geven tijdens het voorzitterschap van 2016, bijvoorbeeld 

doormiddel van een conferentie. 

 

Sluijsman vraagt zich af hoe de Europese aspiraties zich verhouden tot subsidiariteit. 

Reinen antwoordt dat de minister niet voor extra regelgeving is, maar ze wil duidelijke 

afspraken die ook worden nagekomen. 

  

Uitslag vindt het erg transparant dat de verslagen van de stuurgroep op de website 

worden gezet. Hij mist echter nog het laatste verslag en is erg benieuwd wat er 

besproken is. Hij zou ook graag zien dat er meer vaart wordt gemaakt met het 

indienen van de plannen door het bedrijfsleven. Reinen antwoordt dat het laatste 

verslag snel gepubliceerd zal worden op de website. De Rooij geeft aan dat hij het 

verzoek van de Consumentenbond door zal zetten naar zijn collega die over dit dossier 

gaat (Zie bijlage 1 bij dit verslag voor de beantwoording vanuit de FNLI). 

  

 Voortgang taskforce voedselvertrouwen 

Reinen deelt mee dat de taskforce tot een einde komt met een bijeenkomst van de 

bewindspersonen in januari 2015. 

 

Uitslag vraag hoe de afspraken die zijn gemaakt nu geborgd worden. Reinen 

antwoordt dat je met elkaar in gesprek bent gekomen en dat het vervolgens zijn weg 

moet vinden in de reguliere structuren. Gesprekken zullen blijven plaatsvinden, maar 

niet onder de noemer taskforce. 

 

Van Dooren vraag wat de bedoeling is van het eindgesprek. Volgens Reinen is dit  

bedoeld als een moment afsluiting waarin conclusies worden getrokken. Hierover komt 

nog een brief naar de Kamer. 

 

De Rooij deelt mee dat op de website van ketenborging.nl binnenkort meer informatie 

zal komen over kwaliteitschema's die in behandeling zijn door de NVWA. Uitslag zou 

graag zien dat productintegriteit hierin een belangrijke rol speelt. Westendorp geeft 

aan dat voedselveiligheid en integriteit dicht tegen elkaar aan liggen. Een 

kwaliteitssysteem dient compleet te zijn en integriteit zal hierin worden meegenomen, 

maar niet als nadrukkelijk hoofddoel. 

 

De Rooij geeft aan dat het nu mogelijk is om te zien of een schema gecontroleerd is 

door de NVWA of niet. Deze website zorgt voor transparantie over de verschillende 

schema’s. Informatie is op te vragen bij info@ketenborging.nl.  

 

Uitslag vraagt zich af hoe het zit met de melding die bedrijven moeten doen als ze iets 

verdachts zien. Zijn er al meldingen van bedrijven die frauduleuze zaken melden? 

Westendorp geeft aan dat dit GFL-meldingen zijn en dat het steeds beter gaat lopen. 

De Rooij vult hierop aan dat naast het gebruik van de meldwijzer het ook mogelijk is 

om meldingen te doen via bijvoorbeeld meld misdaad anoniem (zie voor meer 

informatie bijlage I, punt B). 



 

  

  

4. Rondvraag 

 

 Er zijn geen rondvragen. 

   

De voorzitter geeft aan dat hiermee de laatste vergadering van de heer Beer is 

afgesloten. Ze is altijd zeer

verloop van de vergaderingen. Er worden belangrijke onderwerpen besproken en de 

openheid van dit overleg heeft hierin zeker een meerwaarde. De heer Beer heeft 

gewetensvol en met plichtsbesef zijn funct

 

 

 De secretaris, 

 

 M. Kunst 

 

geeft aan dat hiermee de laatste vergadering van de heer Beer is 

zeer tevreden geweest over de goede voorbereidingen en het 

verloop van de vergaderingen. Er worden belangrijke onderwerpen besproken en de 

openheid van dit overleg heeft hierin zeker een meerwaarde. De heer Beer heeft 

gewetensvol en met plichtsbesef zijn functie ingevuld. 
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geeft aan dat hiermee de laatste vergadering van de heer Beer is 

tevreden geweest over de goede voorbereidingen en het 

verloop van de vergaderingen. Er worden belangrijke onderwerpen besproken en de 

openheid van dit overleg heeft hierin zeker een meerwaarde. De heer Beer heeft 
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Actiepuntenlijst 

 

Datum 

vergadering 

Actie- aandachtspunt Stand van zaken Wie 

30-01-2013 Evaluatie systeem bestuurlijke 

boetes. 

23-09-2014: Het systeem bestuurlijke 

boetes wordt momenteel herzien. 

Indien mogelijk zal hier in een 

volgende vergadering toelichting op 

gegeven worden. 

VWS 
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Bijlage 1 

 

A) Reactie van Christine Grit (FNLI) op de opmerking van de Consumentenbond over 

ontwikkelingen en voortgang van het Akkoord Productsamenstelling. 

 

“Zoals je waarschijnlijk wel gezien hebt op de bijbehorende website 

(http://www.akkoordverbeteringproductsamenstelling.nl/) staan op dit moment alleen de 

uitgewerkte doelstellingen van de groenteconserven, de vleeswaren, Goudse kaas en brood 

erop vermeld. Ik weet niet of het erbij staat maar de werkwijze bij groenteconserven en 

vleeswaren is globaal hetzelfde: retailers nemen de afgesproken doelstelling op in hun 

inkoopspecificaties, producenten van merkproducten in hun productspecificaties. Er is geen 

collectief plan om bijvoorbeeld eerst bij vleeswaar A een en ander door te voeren, daarna bij 

bij vleeswaar B. Alleen dat aan het einde van de periode een en ander in de genoemde 

specificaties als norm zal zijn opgenomen. Bij Goudse kaas is er sprake van een 

producentenafspraak die voor alle kaas doorsijpelt terwijl, zoals je weet, de broodsector met 

een wettelijk bepaald maximum werkt.  

  

Vorige week zijn de voorstellen voor zoutreductie zowel in de soepen als in de sauzensector 

goedgekeurd in de Stuurgroep van het Akkoord. Deze afspraken zullen binnenkort op de site 

worden geplaatst, inclusief een lijst met bedrijven die de afspraken onderschrijven maar ook 

met het bijbehorende advies van de Wetenschappelijke Advies Commissie (WAC). Ook voor 

deze categorieën geldt overigens dat de afgesproken doelstellingen zullen worden 

opgenomen in de inkoopspecificaties van de retailers en de productiespecificaties van de 

producenten van merkproducten.  

  

Zojuist heb ik een voorstel namens de frisdrankensector mogen indienen, en deze zal 

binnenkort in behandeling worden genomen door de WAC. Tevens werken we hard aan een 

voorstel voor de zuivelsector (dranken en nagerechten) om die wat minder zoet te maken. 

Tot mijn spijt is het niet gelukt om voor 2015 met een doelstelling te komen voor de koek en 

banketsector. Dit heeft er voornamelijk mee te maken dat het creëren van draagvlak binnen 

en sector met relatief veel MKB bedrijven moeilijk is te realiseren. Niet onmogelijk want we 

verwachten wel degelijk in de eerste helft van 2015 met iets te komen.  

  

Voor het komende jaar is een nieuw werkplan opgesteld dat eveneens binnenkort op de 

website zal worden gepubliceerd. 

  

Als het goed is, staan in ieder geval de plannen voor sauzen, soepen en de bijbehorende 

adviezen nog dit jaar op de site. En dat geldt ook voor het werkplan voor volgend jaar.  

  

Voor wat betreft het haast maken: in elke sector wordt heel goed gekeken naar de huidige 

situatie, wat de mogelijkheden zijn van de verschillende bedrijven en of er draagvlak is voor 

de doelstellingen. Er zijn beperkingen aan de capaciteit, en dat betekent dat we steeds een 

paar (globaal 4) sectoren op jaarbasis kunnen aanpakken. En dat is dus ook wat we doen.” 

 

 

 

B) Extra informatie over het melden van misstanden.  

 

Op de website van de NVWA (http://www.nvwa.nl/onderwerpen/toezicht-nvwa-

consumentenartikelen/dossier/alle-elektronische-formulieren-melden-aanvragen/vragen-en-

meldingen) vindt u de mogelijkheid om misstanden in de keten anoniem te melden. Voor 

misstanden in de vleesketen bestaat een aparte website 

(https://formdesk.minlnv.nl/kcdv/meldpunt_misstanden_vleesketen_v1).  

 

Daarnaast kunt u illegale praktijken of fraude die een gevaar zijn voor de voedselveiligheid 

en volksgezondheid ook rapporteren door te bellen met: 

Meldpunt Misstanden Vleesketen (Klantcontactcentrum): 0900-03 88   

• Meld Misdaad Anoniem: 0800-70 00  

• Het criminele inlichtingenteam van de NVWA (strikt afgeschermd en anoniem): 06-13 

44 94 77 


